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Wiązownica,29.07.2019

Radny Rady Miejskiej w 
Staszowie

p. Kryspin Bednarczyk

W związku z wadliwym funkcjonowaniem boiska na sąsiednim gruncie w 
Wiązownicy Dużej na działkach o nr ewid. 1359,1376,1377 stanowiących własność OSP 
Wiązownica Duża,które zakłóca korzystanie z naszego prawa własności,żądamy 
koniecznych zabezpieczeń w postaci:
-monitoringu wokół terenu rekreacyjno-sportowego 
-ekranów dziękochłonny ch o wysokości min. 5 m
-zabudowy całej przestrzeni nad kompleksem mającej na celu zapobiec przelotowi piłek na 
nasz teren

Nadmieniamy, że użytkownicy boiska często pozostają na jego terenie do późnych 
godzin nocnych (hałasując,spożywając alkohol i narkotyki, ’’tłukąc się" piłką). Należałoby 
ograniczyć godziny gry w piłkę.

Oprócz tego, wracając z imprez w godzinach 3-4 rano w weekendy, podjeżdżają na 
teren rekreacyjny, krzyczą, trąbią, wyzywają nas. Brak spokoju w dzień i w nocy.

Oczekujemy odpowiedzi.
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Kryspin Bednarczyk 

28-200 Staszów

W odpowiedzi na Pana interpelację złożoną na sesji Rady Miejskiej w Staszowie w dniu 

23.08.2019 roku, dotyczącą niewłaściwego funkcjonowania boiska w Wiązownicy Dużej 

i związanymi z tym uciążliwościami w bytowaniu mieszkańców nieruchomości sąsiadujących 

z boiskiem, uprzejmie informuję, iż została dokonana analiza użytkowania boiska.

Stwierdzono w wy niku analizy, iż celem poprawy bezpieczeństwa użytkowników boiska 

i mieszkańców sąsiednich nieruchomości zasadnym jest zamontowanie na boisku monitoringu 

wizyjnego.

Informuję, że w roku bieżącym zostanie zakupiona ze środków Funduszu Sołeckiego 

Sołectwa Wiązownica Duża i zamontowana na boisku kamera IP -  zewnętrzna, do monitorowania 

boiska.

Nadmieniam również, że sprawa zakłócania porządku i spożywania alkoholu na boisku 

zostanie przekazana do Komendy Powiatowej Policji w Staszowie, celem podjęcia odpowiednich 

działań prewencyjnych polegających na zwiększeniu patroli policyjnych w obszarze boiska 

sportowego.

Otrzymują do wiadomości:

1. Wydział Organizacyj ny wr miej scu,

2. a/a.

Prowadzący sprawę: 
Jan Wasilewski 
lei. 15 864 83 45
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